
NORRTÄLJE 
KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2024-09-05 

Bygg- och miljönämnden 

§97 Dnr BMN 2024-98 

Besvara remiss gällande Förslag Arkitekturpolicy för Norrtälje kommun 

Beslut 

Bygg- och miljönämnden beslutar lämna följande yttrande 

1. Inte anta arkitekturpolicyn. 

Motivering 
Nämnden anser att arkitekturpolicyn ej ska antas då den i förlängningen riskerar att försvåra 
byggande ytterligare i Norrtälje kommun. Inom bygg- och miljönämnden behöver 
vi inte fler parametrar att förhålla oss till utan vi menar att rådande lagstiftning är 
fullt tillräcklig. 

Sammanfattning av tjänsteutlåtandet 
Bygg- och miljönämnden har 2024-05-14 emottagit en remiss där nämnden ges möjlighet att 
inkomma med synpunkter på framtaget förslag till Norrtälje kommuns arkitekturpolicy. 

Samhällsbyggnadskontoret föreslår bygg- och miljönämnden att inte inkomma med några 
synpunkter på förslaget. 

Ärendet 
Beskrivning 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har år 2020 samhällsbyggnadskontoret i uppdrag att ta fram 
en kommunövergripande arkitekturpolicy. 

Lagkrav 

Något lagkrav är inte aktuellt. 

Koppling till gällande styrdokument 

Inte aktuellt. 

Ekonomiska konsekvenser och riskanalys 

Inte aktuellt. 

I Utdragsbestyrkande 
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Förvaltningens analys och slutsatser 
Då samhällsbyggnadskontoret tillsammans med stadsarkitekten tagit fram förslaget på 
Norrtälje kommuns arkitekturpolicy har kontoret inga ytterligare synpunkter. 

Tidplaner 
Ärendet behandlas 2024-06-13 på bygg- och miljönämndens arbetsutskott och beslutas på 
bygg- och miljönämnden 2024-06-19. Efter detta behandlas ärendet av kommunfullmäktige 
2024-09-23. 

Dagens sammanträde 
Ordförande Jörgen Jansson yrkar 
- enligt arbetsutskottets förslag till beslut. 

Övriga ledamöter instämmer i yrkandet. 

Protokollsanteckning 
Marcus Granström för socialdemokraterna lämnar följande protokollsanteckning: 
Vi Socialdemokrater har inget annat yrkande i detta ärende men anser ändå att arbetet med 

Arkitekturpolicyn gett vid handen ett gott tankegods som vi tar med oss. Vi hoppas att i framtiden få 

möjlighet att fortsätta arbetet med stadsplanering och gestaltning på ett mer övergripande plan, att 

skapa goda förutsättningar för en harmonisk utveckling där byggnation bör ske i harmoni med 

omgivningen. 

Beslutsunderlag 

Arbetsutskottets protokoll 2024-08-22 § 151 

Tjänsteskrivelse 

Remiss Förslag Arkitekturpolicy för Norrtälje kommun 
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TJÄNSTEUTLÅTANDE 

 

 

Datum: 2024-05-24 

Diarienummer: BMN 2024-9898 

Förvaltning och avdelning  

Handläggare: Johan Andersson Till: Bygg- och miljönämnden 
 
 

 

Titel: Enhetschef 

E-post: Johan.andersson@norrtalje.se 

 

 

Internremiss arkitekturpolicy för Norrtälje kommun 
 

Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadskontoret föreslår bygg- och miljönämnden besluta 

 

att inte inkomma med några synpunkter på Norrtälje kommuns förslag till arkitekturpolicy. 

 

 

Sammanfattning av tjänsteutlåtandet 
Bygg- och miljönämnden har 2024-05-14 emottagit en remiss där nämnden ges möjlighet att inkomma 

med synpunkter på framtaget förslag till Norrtälje kommuns arkitekturpolicy.  

 

Samhällsbyggnadskontoret föreslår bygg- och miljönämnden att inte inkomma med några synpunkter 

på förslaget. 

 

 

 

Ärendet  

Beskrivning 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har år 2020 samhällsbyggnadskontoret i uppdrag att ta fram en 

kommunövergripande arkitekturpolicy.  

Lagkrav 

Något lagkrav är inte aktuellt. 

Koppling till gällande styrdokument 

Inte aktuellt. 

Ekonomiska konsekvenser och riskanalys 

Inte aktuellt. 
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Förvaltningens analys och slutsatser 
Då samhällsbyggnadskontoret tillsammans med stadsarkitekten tagit fram förslaget på Norrtälje 

kommuns arkitekturpolicy har kontoret inga ytterligare synpunkter.  

 

Tidplaner 
Ärendet behandlas 2024-06-13 på bygg- och miljönämndens arbetsutskott och beslutas på bygg- och 

miljönämnden 2024-06-19. Efter detta behandlas ärendet av kommunfullmäktige 2024-09-23.   

 

 

Anna Keskitalo  Johan Andersson 

Förvaltningsdirektör  Enhetschef 

Samhällsbyggnadskontoret  Samhällsbyggnadskontoret 

 

 

Bilagor 
Remiss 

Förslag till arkitekturpolicy 

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen 

Stadsarkitekt  


